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Protokół nr 35/2017 

posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 16 października 2017 r. w godz. 1530- 1600 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Sławomir Jan Szeszko          

2/ Kamil Lauryn– wiceprzewodniczący Komisji 

   3/    Jacek Juszkiewicz 

   4/    Bogdan Bezdziecki   

   5/    Zbysław Wojciech Grajek  

Nieobecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

   1/  Józef Wiesław Murawko- delegacja 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Ewa Beata Sidorek- Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

2/ Jerzy Brzozowski- Dyrektor Muzeum Okręgowego w Suwałkach 

3/ Jerzy Gałązka- naczelnik OSGK 

4/ Honorata Rudnik- Naczelnik Wydz. Spr. Społecznych 

5/ Adam Żulpa- Zastępca Dyrektora MOŚ 

6/ Wiesław Stelmach- Skarbnik Miasta 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Kamil Lauryn, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

Radni przyjęli jednogłośnie następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 34/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  18 września 2017 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości               

i porządku na terenie miasta Suwałk. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                      

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

5. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 34/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  18 września 2017 r. 
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Kamil Lauryn zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego stwierdził, że protokół 

nr 34/2017 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  

w Suwałkach, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

J. Gałązka przedstawił projekt uchwały. 

Z. Grajek zapytał co się wiąże ze zdjęciem ochrony z pomnika przyrody. 

S. Szeszko zapytał co się stanie jeśli Rada Miejska nie podejmie takiej uchwały. 

A. Żulpa odpowiedział, że drzewo rośnie blisko budynku Muzeum Marii Konopnickiej                

w Suwałkach i jemu zagraża. Została wykonana ekspertyza. Wszelkie decyzje z tym związane 

są pozytywne. 

J. Brzozowski stwierdził, że to drzewo nie jest wyjątkowe. Jego usunięcie jest niezbędne do 

przeprowadzenia remontu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    5  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

statusu pomnika przyrody.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie miasta Suwałk. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

J. Gałązka przedstawił projekt uchwały. 

E. Sidorek uzupełniła informację J. Gałązki. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    5  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
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Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

J. Gałązka przedstawił projekt uchwały. 

B. Bezdziecki zaproponował umieszczenie w uchwale ulicy Dwernickiego. 

Komisja wniosła propozycję dopisania do uchwały ulicy Dwernickiego. 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    5  radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Wolne wnioski. 

K. Lauryn przedstawił propozycje Prezydenta Miasta Suwałk o odstąpieniu od „Programu 

szczepień przeciwko wirusowi brodawczaka”. 

Z. Grajek stwierdził, że nie należy przerywać programu szczepień.  

B. Bezdziecki  dodał, że zachęta nie przyniosła zakładanego skutku. 

H. Rudnik uzupełniła wypowiedzi poprzedników przytaczając wyniki badań skuteczności 

szczepienia. 

Komisja wypracowała opinię w sprawie Programu szczepień przeciwko wirusowi 

brodawczaka”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

B. Bezdziecki przypomniał o brakach psich pakietów. Poprosił również aby worki do 

selektywnej zbiórki odpadów umieszczać w miejscach gdzie nie ma możliwości porwania tych 

worków przez wiatr. 

J. Gałązka obiecał przyglądnięcie się sprawom worków. 

Na tym protokół zakończono. 
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Wiceprzewodniczący Komisji  

       Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

 Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

 

              Kamil Lauryn 
Protokół sporządził: 

 

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


